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 1מס'  איכות הסביבה ואנרגיהפרטי כל ועדת 

 (5/24/27) דה'תשפ" אייר טי" י,שנמיום 

 :השתתפו

 הועדה; יו"ר – אהרון אלבוםהרב 

 חבר הועדה;-משה מורגנשטרןהרב 

 חבר הועדה; -יונתן צדוק הרב 

 מנהל מחלקת איכות הסביבה;-ויסלובסקימוטי 

 חבר הועדה.-שניאור העניג

 נכחו:

 ;עו"ד יעקב ראבד, משנה ליועהמ"ש

 ;בחלקת איכות הסביבה ישי שורץ, מתכנן סביבתי

 אורי שלזינגר, חבר חיים בסביבה;

 יוסי פורטל )בזום(;

 עמרם דירנפלד;

 יוסף שמוטץ;

 איכות הסביבה. מנהלת מדור חינוך וקהילה במחלקתאסתר קינן, 

 

 חיה לוין, ס. מנהל אגף דוברות וועדות עירוניות.: רישום הפרטי כל

 
פעמים  4היא ועדת חובה שצריך לכנס  הסביבהועדת איכות  הרב משה מורגנשטרן:

גם כשאין  התכנסות הישיבה לאשר שלאחר רבע שעה אפשר לאשר מליץמ ,בשנה
 .הבוועדחברים 

 ומקצועית.אני רוצה לציין שמחלקת איכות הסביבה, מחלקה איכותית 
 

 הבאה תתכנס במרכז נפלאים מעשיך. המבקש שהישיב הרב אהרן אלבום:
 

היא בבדיקה. היום אתה יכול  של אלי שלזינגרהחברות  ןבעניי: עו"ד יעקב ראבד
 לשבת בישיבה על תנאי.

 
 לנו סקירה על פעילות המחלקה. כעת מוטי ויסלובסקי יתן הרב אהרן אלבום:

 
: המחלקה מתעסקת בחינוך סביבתי, ניטור והדברת יתושים. חסר מוטי ויסלובסקי

צריך מלנו תקנים כעת, בתקוה שיצאו מכרזים ונמצא אנשים שמתאימים לתפקידים. 
ולכן אנשים למצב השכר בשוק והמשכורת לא תואמת בתחום איכות הסביבה תואר 

 לא מגיעים.
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פרילנס בקרינה ורעש. יש דברים שאין אפשרות להעסיק יש דברים שאנחנו מעסיקים 
ל קורא של קומכרגע רוב פעילות החינוך . חייב להיות עובד רשות ח וקיפבפרילנס. 

. יחיד ורבים העירייה מתקצבת יותר ממה שהמשרד מתקצב. יחיד הגנת הסביבה
שנה שהמשרד מתקצב הרבה פחות ל₪  180,000ורבים מתוקצב ע"י העירייה בסך של 

 את העירייה.
 

 : רוצה סקירה על יתושים.הרב אהרן אלבום
 

וחב' שדות, חב' ניטורים  חברות שעובדות איתנו, חב' ניטורים  2יש  מוטי ויסלובסקי:
 מבצעים ניטור במוקדים קבועים וכן על פי שהיא מתעסקת בניטור והדברה מקומית. 

את המקור. אנחנו מדבירים את  וק"מ באזור, ואם מצא 3קריאת מוקד ובודקים 
 .במידת הצורך  המקום ונותנים התראה

 
היתוש אסיתי לא צריך . תיייתוש אסישהוא  גם ביום וגם בלילה יש יתוש שעוקץ 

והחברה  חלק גדול מהמפגעים מגיע מאתרי בניה מקוה מים גדול בשביל להגיע. 
 .בירהמדמפקחת על 

 
 : יש דברים שצריך לקדם?הרב אהרן אלבום

 
הסביבה שמקווה מים מביא : אין מספיק הסברה על מודעות של איכות אורי שלזינגר

 .לדוגמא יתושים
 

 נשמח שתביא תכנית מסודרת. הרב אהרן אלבום:
 

 : יש הרבה קהילות יהודיות בעולם שתורמות לכך.אורי שלזינגר
 

 אסבסט וניקיון.בנושא  סקירהמבקש : הרב אהרן אלבום
 

פגעי מ. אסבסט, כרגע אין שייך לאגף התברואה לא מטפל ןניקיו מוטי ויסלובסקי:
 שוק העיר שמפנים כעת.דוגמת אסבסט למעט מקומות בניה בודדים, 

כביסה וכו' שאין לנו אפשרות מסתור אסבסט של זורק שיפוצים יש לנו בעיה שקבלן 
 .לשייך למי זה שייך 

 
 : יש מפעלים שמזהמים?אהרן אלבוםהרב 

 
ציפוי מתכות. הם וקוקה קולה, כמו כאלה עם פוטנציאל יש  מוטי ויסלובסקי:

שהיה לנו פקח כעת אין לנו פקח לכך. זה  נוהגנת הסביבה בודקשל במשרד לבמעקב. 
 אדם שחסר.הכח חלק מ

 
 : מי אוסף תברואה?הרב אהרן אלבום

 
 : תברואה.מוטי ויסלובסקי

 
ע. יצוב 100%בבתי ספר וגני ילדים,  חינוך סביבתי פועל באופן פורמלי קינן:אסתר 

 150,000גנים של חינוך מיוחד בעלות של  30-ביחס לקולות קוראים, יש לנו פעילות ב
 זה תקוע כעת באישור הגזברות.₪, 
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זה  של החינוך העמצאייש ימי שיא לילדי חינוך מיוחד. אנחנו בהכנת תכנים לבי"ס 
עדין. אחת הפעילות דגל שלנו הוא מרכז נפלאים מעשיך, מוזיאון מדע באישורים 

מתפקד באופן נפלא, ומכל בתי הספר באים לסיור , המקום בריחהמדהים, יש חדר 
חסר במקום, פעילות רצופה במשך כל היום. זה חינוך סביבתי. בקהילה יש בעיה של 

 כח אדם.ב
 

מבקש לעלות מהתקציב של  הגנת הסביבה שידע מה מתוקצב לכל  אורי שלזינגר:
סעיף. מומלץ לזמן את מנהל הגנת הסביבה והוא ישמח לשבת ולחלק אתכם את 

 הנושאים שצריך לקדם.
 רוצה לדבר על שטחים ירוקים, בתים פרטיים בונים על גינות, דבר שצריך לטפל.

 
עכברים בעיר, בתקופה האחרונה : בשנה האחרונה ירדו החולדות והרב אהרן אלבום

 שוב חזר.
 

, זכינו במכרז. הדברנו, שלום לכולם, שנכנסתי לטפל במכרסמים יוסי פורטל )בזום(:
שלחתי דוחות מסודרים למשרד הגנת הסביבה וכולם שיתפו  פעולה בצורה מועילה, 
המגמה ירדה, בדקנו שהתלונות של התושבים במוקד העירוני ירד משמעותי, שיח 

 החולדות ירד. סיימתי את תפקידי בסוף פברואר והעברנו את הטיפול לנתי נחום.
למכרסמים  ריישאטון בשבוע, פונו בתגבור כפול. שטיפה, ניקיון שלא  100פינוי אשפה 

 .הרבה חולדות בפסולת היו  מה לאכול, אלפי תיבות האכלה. 
ללא עלות פינוי  עירב פחים 250מעל  ברחבי העיר פחים סגולים שהכנסתי הם מפוזרים

 שמשמשים לבקבוקי זכוכית.
 

 : מה אתה ממליץ לעתיד?הרב אהרן אלבום
 

, שתתן תכנית אני ממליץ לקחת את חברת ההדברה שזכתה במכרז יוסי פורטל:
לתת תכנית, רק מדביר יכולה להעביר את התכנית. יש  עבודה מוסדרת וחובתו

 הכל צריך הדברה מאסיבית. אפליקציה מדהימה והדברים נסגרו יחד, מעל 
 

 : תודה רבה.הרב אהרן אלבום
 

 : אני תמיד לשירותכם, תמיד אני יעזור.יוסי פורטל
 

מבקש את סקירת ישי שורץ, מתכנן סביבתי במחלקת איכות  הרב אהרן אלבום:
 הסביבה.

 
נושאים:  2-, תכנון סביבתי במחלקה מתחלק ללפני כשנהנכנסתי לתפקיד  ישי שורץ:

המחוזית, גם בשלב של חוק מידע,  הלוועדלתכניות בניה שמוגשות  מתייחסחלק 
העירייה מעבירה את המידע. בנוסף שמוגש בקשה לבניה, איכות הסביבה יש לה 

שצריכים להתקיים ולכן אני משתתף  םתנאים להיתר שבהם יש נושאים סביבתיי
 הסביבה.ועדות תכנון ובניה כדי לעלות את הנושאים של איכות  תבישיבו

 
תודה רבה לכל המשתתפים, השרה שלחה התנצלות שהעוזר לא  הרב אהרן אלבום:

חד יכול לעזור יכל להשתתף. אנחנו נחליט לכל אחד שיעשה את השיעורי בית מה כל א
 למחלקה לקדם דברים ונשתדל במשרדי הממשלה לקדם את נושא העובדים.

 
 *הישיבה נעולה*


